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 מאמרכת

   
ביום שישי לפני שבוע בדיוק התעוררו החברים לגלות כי רכבי הסידור מושבתים, מבנים  

ומתקנים בקיבוץ ניזוקו, ומקומות מרכזיים בקיבוץ קושקשו בגרפיטי. ממש בדף הבא תוכלו 
הדבר פגע במיוחד בחברים שתכננו לנסוע לקרוא על כך יותר. הנזק היה מזעזע, ואני משערת ש

לעבודה, טיפול רפואי ועוד. בהמשך פורסם כי היתה התגייסות של אנשים טובים שעזרו לטפל 
בסידור הרכב המושבת. אם להיות כנה, הכתובת היתה, במידה מסוימת, על הקיר )תרתי 

ציבורי באחד משמע(. בני נוער משני הקיבוצים פיתחו מנהג של השחתה ולכלוך במרחב ה
נידונו על גבי העלונים של גם באפריל, גם אם בעבר הדבר נעשה בקנה מידה קטן יותר. הדברים 

שני הקיבוצים בשנים עברו. לפני כמה שנים עשו נערים מכפר מסריק גרפיטי אדום בכניסה 
ר , ועוד לפני כן נערים מעין המפרץ טרחו ללכלך את אזור חדר האוכל של כפשלנו לחדר האוכל

מסריק. למיטב ידיעתי, עד כה התגובה לכך היתה משיכת כתף בלבד. לא ראיתי סימנים לכך 
 שמישהו הבהיר שאסור בשום אופן לעשות כאלה מעשים, אז מה הפלא שהיתה הסלמה?

בשבוע שעבר צוין שבוע המעשים הטובים. בשער העלון יש תמונות מביקור  –ובמעבר חד  
ף לכך, ילדי המרחב האמצעי חילקו לאנשים בודדים בקיבוץ מתנה ילדי גן רימון בביתינו. בנוס

 כספים לגיוס המשמשמירוץ 'לרוץ ברוח טובה',  –מפנקת. וכמובן שהתקיים האירוע המרכזי 
השתתפו רצים ומעודדים, שנתנו פייט רציני  .מיוחדים צרכים עם לאוכלוסיות פעילות עבור

שתי משפחות עולים  –כעת עומד להצטרף לרשימה עוד מעשה טוב וחשוב  ועידוד רציני.
אגב, על המתנה שחילקו ילדי  . כדאי מאוד לקרוא.ניצןעומדות להיקלט בקיבוץ, כפי שכותבת 

יוזמה מקסימה. פעם בחודש הורי ילדי בית הספר  – עלון החינוך החברתיהמרחב למדתי מתוך 
דשות המרחבים והנעורים. לקחתי קצת משם והכנסתי והנעורים מקבלים עלון שמסכם את ח

 לעלון הזה.
כיצד להתמודד עם עדכון על פרויקט מעבר מרפאת השיניים להרמוניה;  –בעלון עוד ו 

הנחשים, שעם עליית הטמפרטורות עומדים לשוב לאזורנו; כמה חילופי דברים הבעות דעות; 
 מוזמנים להתרווח ולקרוא.סיכום אירועי הכדורעף; ועוד הודעות והזמנות. 

 שבת שלום,
 )ומוכה מוסר ד"ש מחו"ל( דפי

  )לפי סדר העמודים( -מה קורה 
 באפריל 1-אירוע השחתה ב 3

 להרמוניה השיניים מרפאת מעבר התקדמות 4

 משולחן מש"א 5

 2022 במולדת ראשון בית 6

 לאן נעלמו ההנהלות 7

 מזכיר התנועהדרך בחירת  8

 סיכום מבצע במרפאת נעמן 10

 זהירות מנחשים 10-11

 חדשות הכדורעף 12-13

 חדש ב"יהל" 14

 ד"ש מהחינוך החברתי 15

 דףתרבות 16

 עורך: מוכה מלר, חברת מערכת: דפי עציוני 

 אין להעתיק או לפרסם ללא אישור מוסדות הקיבוץ.פנימי, 

 alon@ein.co.ilכתובתנו בדואר האלקטרוני: 

 

 לחיילינו, באשר הם, שלוחה ברכת שלום ושלווה.
 שובו הביתה בשלום.

 

 
 ברכת החלמה מלאה שלוחה לכל חולינו.
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 תמירבאפריל/  1-אירוע השחתה ב
 

 חברים שלום, 
והשחיתו בקיבוץ ציוד,  נכנסו לקיבוץ מספר נערים מכפר מסריק 1.4-ל 31.3בלילה שבין  

מחסומי דרכים, פגעו במבנה הנעורון, ציירו גרפיטי במקומות שונים והוציאו אוויר מהגלגלים 
 .1.4-של מספר גדול של כלי רכב. הדבר התגלה בשעות הבוקר המוקדמות של יום שישי ה

 הנהלת הקהילה ומערכת החינוך לא רואות בכך מעשה קונדס, אלא מעשה של השגת גבול 
 והשחתת ציוד, ובהתאם לכך פעלנו.

יש לציין שהורי הילדים והמחנכים בכ"מ לקחו אחריות על המעשה. חשוב לי לשבח את  
הצוות החינוכי, שהרגיע את הרוחות בקרב הנערים אצלנו, על מנת שלא יבצעו פעולות תגמול. 

הנזקים  יחד עם זאת דרשנו מהמשפחות בכ"מ באופן שלא משתמע לשני פנים תשלום עבור
 שנגרמו, ואנו פועלים לביצוע תיקונים.

 אנו רואים בכך את סוף העניין. חשוב לנו לשמור על יחסים טובים עם שכנינו מדרום. 
 מצורף מכתב שנשלח מהורי בני הנעורים בכ"מ. 

 
 באפריל 1-תגובת הורים מכפר מסריק לאירועי ה

 ,היקרים" המפרץ עין" קהילת חברי 
, שלכם הקהילתי ופגיעה במרחב הרכוש בהשחתת מעורבים שהיו הנערים הורי אנו, 

, ספק ללא .באפריל -1 ה בליל ילדנו שעשו הפסולים רוחנו מהמעשים מורת את להביע מבקשים
 מאמינים שאנו והמסר הערכים ,החינוך עם אחד בקנה עולים ולא מבישים אלו מעשים

 מעשיהם, ומחויבים את בחומרה רואים ואנו! ובאחריותנו שלנו הם הילדים .אליהם ושואפים
 .מקובלים ולא פסולים שעשו שהמעשים המסר את להם להעביר

 טובים שכנות יחסיי על נמשיך לשמור הכל שלמרות ומבקשים ליבנו, מעומק מתנצלים אנו 
 ,אחריות לקחת הנערים עם ביחד דרך למצוא מתחייבים אנו .התחומים בכל פעולה ושיתופי

 .תיקון לעשות דרך ולמצוא מעשיהם משמעות את להבין
 !סליחה -במעשים  המעורבים הנערים של ההורים בשם 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

טורניר הקטעף שנערך באולם נעמן משך אליו 

 צופים והניב פרסים. פרטים בעלון.

 צלמה: מיה עצמון

 כתובת גרפיטי שרוססה על הקיר שבין המיני לקומונה. שמח למי?



4 
 

 להרמוניה מרפאת השינייםהתקדמות מעבר 
 

 חברים יקרים, 
בקיץ שעבר דיווחנו על ממצאי סקר שביעות הרצון שערכנו, על תוצאותיו ועל ההמלצה  

 להעביר את פעילות מרפאת השיניים תחת הרמוניה.
 כזכור, עוד בשנה שעברה אישרה הנהלת הקהילה את ההמלצה. 
כלכלית, ואנו מתקדמים במספר הובא הנושא לדיון ואישור ההנהלה ה 2022בתחילת  

 מישורים.

 הנושאים בהם אנו עוסקים הינם:

 שמירה על השירות לחברים .1
 הגדרת סטנדרט לטיפול מונע  .2
 בניית צוות ואיתור אנשי מקצוע .3
 תכנון והקמה של המרפאה .4
 בניית מסד נתונים כולל העברת הנתונים הקיימים .5

 
 ושמירה על איכות הטיפולים.הנושא המרכזי שעומד לנגד עינינו הינו הגדרה   
בשנה  טיפולי השיניים הינם חלק מסל השירותים המסובסד המשולם על ידי החברים.  

הראשונה להפעלת המרפאה לא יהיה שינוי בסל השירותים לחברים. השינוי העיקרי יתבטא 
הוספת שירותים מסובסדים  - בהרחבת זמינות התורים. במהלך שנה זו יבחנו הנושאים

, במקביל נבחן הורדה בגובה התשלום החודשי ות, אורטודנט, רופא ילדים וכד'(ל)השת
 לחברים.

המרפאה תפעל כמחלקה בתוך הרמוניה. לשם כך אנו עמלים על בניית צוות וגיוס אנשי   
מקצוע מתוך רצון לתת מענה לסוגיות שעלו בסקר. נכון לעכשיו מסתמן כי רק חלק מצוות 

איתנו. אנו מכבדים ומודים לכל אחת ואחד על ההשקעה והמסירות ימשיך המרפאה הקיים 
 לאורך שנים.

חלק חשוב מהעברת הפעילות הינו העברה ושמירה של המידע הרפואי ובניית בסיס נתונים   
 יציב.

 -תכנון הפנים  המבנה הצמוד למכון הפיזיוטרפיה.הוא המבנה המיועד למרפאה החדשה   
 ל ד"ר אנטופולסקי, העוזר באיתור ורכישת ציוד ומכשור למרפאה.אסתי פלד, בליווי מקצועי ש

העברת הפעילות להרמוניה תאפשר הרחבה של השירותים הניתנים  ,כפי שדיווחנו בעבר  
תחום  ום הנוכחי של המרפאה. בנוסף על כך,ופניה ללקוחות חיצוניים, מה שלא אפשרי במיק

רווח גולמי גבוה, ואנו נשלב אותו במרפאה הרפואה האסתטית נמצא בצמיחה והוא בעל שיעור 
 החדשה.

אושרה בהנהלה  - על ידי הרמוניה ₪ 300,000 -כ – ההשקעה הנדרשת להשלמת המהלך  
  הכלכלית.

 בהצלחה לכולנו!
 ניצן שחף
 אתי רז
 שמרית שלף
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 תשובה לשאילתא של שלום ברמן מהעלון הקודם
 

שכרו של מנהל הקהילה לא הועלה כבר פעמיים בשלוש השנים תחילה עובדות:  
, סוכם שהשכר 2019-. על פי הסכם השכר שנעשה עם תמיר עם כניסתו לתפקיד בהאחרונות

ואכן, בהתאם שלו יעלה באופן הדרגתי עד שיסיים חפיפה ובהתאם ללוח זמנים מתוכנן מראש. 
לסיכום הייתה הדרגתיות בשכר. העלאת שכר שאכן נעשתה לאחרונה למנהל הקהילה, נעשתה 

 בהתאם לנהלים ובהתאם להחלטת צוות שכר בכירים.
-לגבי ההודעה וחשיפת הסכום בציבור, החלטה זו הופיעה בחוברת השינוי הראשונה ב 

, ומאז גם 2013עה בחוברת השינוי של . אולם אינה מופי2012-, ולפי דבריך גם בהחלטה מ2008
לא התקיים נוהל זה. כנראה שלא במקרה החליטו להוריד את הנושא, מאחר שפרסום שכר 

. יש לנו הרבה משרות ציבוריות חדירה לפרטיותבציבור, גם של משרות ציבוריות, הוא 
 שמשולמות מאגרת הקהילה. למה שלא נפרסם את כולן?

ת על הנושא ולא הייתה ביננו הסכמה על הדברים. אבל זה שלא לסיכום אומר, שדיברנו רבו 
 הסכמתי עם בקשותיך לא אומר ש"התעלמו" ממנה או "התנכרו" לה כמו שהצגת בעלון.

 גלית זייד

לנציג ציבור בהנהלת   נפתח מכרז
 ומעלה 70גיל מהקהילה מקבוצת 

 במקום יהודה פלור שמסיים קדנציה

 
 מאפיינים של חברי ההנהלה:

  יכולת לראות תמונה הכוללת של
כלל הציבור בתוך מכלול החלטות 

 הקיבוץ
 הסתכלות עניינית על כל נושא 
 השתתפות פעילה בדיונים השונים 
 אישית והתמדה מחויבות 
  לויאליות להחלטות ההנהלה

 והקיבוץ
 השתתפות באסיפות הקיבוץ 
 הבנה כלכלית 

 נציגי הציבור: -כללית 
  חברים שירצו להתמודד יציגו עצמם

בהתאם לדרישות התפקיד בפני 
 האסיפה.

  ישיבות ההנהלה יתקיימו לפחות
שעתיים בשבועיים. השעות יוגדרו 

 בהנהלה.
  .היעדרות נדרשת השתתפות רציפה

פעמים רצופות או השתתפות  4של 
מהישיבות תביא  80% -בפחות מ

 .ליציאת החבר מההנהלה
 

 
 אפשר לקבל אינפורמציה נוספת אצל גלית

 masha@ein.co.ilמייל ב למש"א 10.4.22ניתן להגיש מועמדות עד 
 או לתיבת הדואר בבית המוסדות

 
 

 א. ע. ביואקולוגיה מציע עבודה מועדפת לחיילים משוחררים  
 

עבודה במשמרות בחדר בקרה 
שכר גבוה מובטח + בונוס לאחר שנה 
לפרטים: אורון קושניר או גלית זייד 

mailto:masha@ein.co.il


6 
 

  2022בית ראשון במולדת 
 

כפי שכולנו שומעים ורואים, המצב באוקראינה ורוסיה הביא לכך שפרויקט  
, חזר להיות רלוונטי בימים 90-שהחל בתחילת שנות הבית ראשון במולדת, 

משפחות בישובי המועצה, ועין  25אלה. במועצה שלנו הוחלט על יעד של קליטת 
 המפרץ כמובן נרתם.

במסגרת הפרוייקט הקיבוץ מסייע לעולים להיקלט על ידי מתן דיור וחינוך מסובסד  
משפחות, וילדיהם יתחנכו  15נקלטו לתקופה של שנה. העולים ילמדו באולפן ביחיעם, שם 

 במסגרות שלנו.
 מרבית העולים שמגיעים הם יהודים מרוסיה, וגם המשפחות "שלנו" רוסיות. 
. סטפן 18/4/22 -המשפחה הראשונה, פבל ויקטרינה קולקוב ובנם סטפן, צפויה להגיע ב 

 תלמיד כיתה ה'.
 5ה לונדין ובתם פולינה, בת , ולדימיר ואנ26/4/22 -המשפחה השניה מתוכננת לנחות ב 

 וחצי.
עקב לוח הזמנים הצפוף אספנו קבוצת מתנדבות עם לב רחב ורצון לתרום ולעזור, וחילקנו  

גליה פוטרמן, ג'ני פטלך, אלינור קושניר, עמר עמיר, נעה בינינו את המשימות. חברות בצוות: 
 .גבע, אליסיה עומר, גלית זייד וניצן שחף

, תהיה המקשרת בקיבוץ, מתוך 90-ת" בית ראשון במולדת של שנות הגליה פוטרמן, "בוגר 
 ידיעת השפה הרוסית. -נסיונה האישי וכמובן 

משרד הפנים, בנק,  -נועה גבע תסייע בכל ענייני הבירוקרטיה עם מוסדות שמחוץ לקיבוץ  
 ביטוח לאומי וכד'.

פנות אליה במידה ורוצים אלינור קושניר לקחה על עצמה לרהט ולהכין את הדירות, וניתן ל 
 לתרום ריהוט ואביזרים.

ג'ני פטלך וגילי אהרוני יהיו משפחה מאמצת, ובמידה ונראה שישנם דוברי אנגלית בין  
 העולים נוכל להיעזר במשפחות נוספות.

קרואנים, אחד פנוי, והשני צפוי להתפנות באמצע מאי. בינתיים נשכן  2למשפחות מיועדים  
א', בדירה קטנה יותר. הותיקים שבינינו עוד זוכרים את העליה הגדולה את המשפחה בשיכון 

 שנה, אז הוצבו הקרואנים אצלנו לפרוייקט "בית ראשון במולדת"... 30לפני 
בימים אלה יש הרבה עבודת תיאום ובירור, מול הנה"ח, חינוך, התנועה הקיבוצית, הכנת  

 ות הדדית ראשונית.יצירת קשר עם המשפחות להיכר –הדירות והכי חשוב 
עקב המצב השברירי ברוסיה הדברים כמובן יכולים להשתנות, ואנו עם היד על הדופק. בכל  

 מרגש ומחמם את הלב לראות את הרצון, ההתגייסות והנתינה שלנו כקהילה. -אופן 

 שיהיה לכולנו חג אביב שמח!
 ניצן שחף

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 חוסן בבית
 סדנא לגברים ואבות לניהול כעסים במשפחה

 

 הלחץ סוגר עליכם? הפתיל קצר? אתם יכולים לעשות שינוי.

 מפגשים, שתערך במועצה האזורית מטה אשר. 12בקרוב תפתח סדנא בת 
בקבוצה נקבל כלים לניהול מצבי לחץ ומצוקה בבית, נלמד לייצר תקשורת מקרבת,  

 ונכיר את החיבור בין החוויות שלנו לדרכי התמודדות.

 04-9879736 –, שלומי אייזנקוט 04-9879711 –י רוית יחיאל למתעניינים:

 האגף לשירותים חברתיים –התחנה לטיפול במשפחה 
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ההנהלה הכלכלית, הנהלת  –לאן נעלמו/נאלמו ההנהלות 
  שאול שילה/ הקהילה והנהלת ימא

 
ראשית אני רוצה לברך את צוות ההסכמות לשיוך המגרשים על שהגיע תוך זמן קצר להסכמה   

 רחבה בהתאם להנחיות אסיפת החברים, והן:

יש להפריד את הדיון על שיוך המגרשים מהדיון על פירות הנכסים, למרות שבשני הנושאים  .1
 נדרש מימון נרחב.

צוות ההסכמות לא יכלול את נציגי הצוותים הקודמים שדנו בנושאים אלו. זאת לאחר  .2
חברים יידרשו לשלם את העלויות" "אין מתנות חינם וה -שהצעתם כי לאחר המעבר להפרטה 

 עוררה סערה ונדחתה.

לא הוגדרה ע"י ההנהלות מגבלה לסכום המימון המוקצה להשתתפות של המערכת הכלכלית  .3
 בעלות השיוך.

המטלות הכספיות העומדות בפני הקבוץ וללא  –בתנאים אלה וללא מידע כללי על הצרכים   
הגיע הצוות להסכמה גורפת שהקבוץ יישא וישלם את כל העלויות, והחברים לא  -מגבלת מקורות 

 יישאו בכל תשלום עבור המגרשים והתשתיות.

אינני יכול להאשים את הצוות שעבד בהתאם להנחיות האסיפה, וקיבל צ'ק פתוח מההנהלה   
 הכלכלית.

מאשים את ההנהלות )כלכלית, קהילתית וימא( על אי מילוי תפקידם כאחראים על המערכת אני   
הכלכלית והכספית של הקבוץ. מן הראוי היה שהמערכת הכלכלית תכין חשיבה לגבי כל הצרכים 

השנים הבאות ובמקביל לבחון את מקורות המימון  3-5 -/שימושים העומדים לדיון ולביצוע ב
שר לצוות ההסכמות להגיע לאיזון נכון בין השתתפות החברים בעלויות שיוך הקיימים, ובכך לאפ

המגרשים לחלקו של הקבוץ, זאת תוך התייחסות לכלל המשימות העומדות בפנינו, ולשמירה על חוסנו 
 של הקבוץ בעתיד.

יש לציין שבמקביל לדיונים הקודמים של שני הצוותים שעסקו בשיוך המגרשים ופירות הנכסים,   
נו ההנהלות והגדירו את התקציב האפשרי של תמיכת הקבוץ בעלות שני פרויקטים אלו. תקציב זה ד

 לא הוצג לחברים...
המערכת הכלכלית היתה תמיד מעורבת בהחלטות חברתיות הצורכות השקעה בספית גבוהה,   

לת ידעה תמיד לבחון את היעדים והמשימות העומדות לפניה בשנים הבאות מול המקורות ויכו
 המימון. כל זאת תוך שמירה על רמת הסיכון.

היום אנו עומדים לפני ההחלטות על שיוך המגרשים, התשתיות והסדרת חלוקת פירות הנכסים.   
לצידם עולים צרכי הבניה לצעירים ולנקלטים לחברות, שעדיין לא מוסדרים להם  מגרשים. כל זאת 

 שות השוק ולהמשיך להתפתח.כאשר ימא נכנסת להשקעות גדולות כדי לעמוד בדרי
 

אני קורא להנהלות לדון ולבנות מסגרת של תוכנית תקציבית אשר תביא לפני החברים  –לסיכום   
 את המגבלות של מקורות הקבוץ.

אני קורא לצוות ההסכמות למצוא את האיזון בין חלקו של החבר וחלקו של הקבוץ בעול   
ריכם ללכת, תוך שמירה על הייחוד החברתי של התשלומים בגין השיוך. זו הדרך בה אנחנו צ

 הקהילה הקיבוצית בשבילי, בשבילנו, ולמען בנינו והדורות הבאים.
אני קורא לכולנו לשמור על הקיבוץ המתחדש תוך איזון בין הפרט והכלל ועל ערכי הקהילה   

 והערבות ההדדית.
תנית בסגירת ההחלטה על אני מציע שכל החלטה של האסיפה בנושא שיוך המגרשים תהיה מו  

 שיוך פירות ונכסים. יידרש אישרור ההחלטה לביצוע של שני הנושאים ביחד באסיפה.
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 התקנון בעניין מסודרות החלטות שקיבלו לקיבוצים הצטרפות
 אמציההתנועה/  מזכיר בחירת דרך על

 
 - לידיעת החברים 
הוק ודיונים -ועדת אד ושכלל ,דרך הדיונים .הנושא עומד על שולחן מועצת התנועה כבר זמן רב 

שמחייב על פי תקנות האגודה החלטה בהרכב של שני שליש  ,הוא הגיע לשלב הנוכחי ,במועצת התנועה
חברי האגודה  171-ות של אגודת התקצ זה מחייב השתתפות של נציגים מאבמצי מחברי האגודה.

 יכים לתקצ.ישהם שני שליש מהקיבוצים הש (התקצ הוא אגודה של קיבוצים ולא של חברי הקיבוצים)
ין הועבר לאספה נדחית שתתקיים כנדרש יולכן הענ ,במועצה האחרונה לא היה הקוורום הנדרש 

 מהבאים לאספה. 75%לשינוי התקנון נדרשים רק  (.7.4.22-ב)תוך שבועיים 
זרא דלומי תונאי עיבהתאם לקול הקורא שהוצאנו כמה ממתנגדי השינוי והצטרף אליו גם הע 

יבו את ציריהם יימו דיון וחישק ,הצטרפו נכון לעכשיו כבר קיבוצים לא מעטים (,ראש הנקרה)
הנושאים העיקריים מבקשים בתקנון החדש  הקבועים במועצת התנועה להצביע נגד שינוי התקנון.

ום ומאפשרת לקיבוץ לקבל החלטה בפור ,לשלול מהחברים את הזכות להצביע על המועמדים כהבנתם
. (ר האגודה או אספת הקיבוץ כמקובל בקלפי"יו ,הנהלה מצומצמת או רחבה) ושיראה טוב בעיני

בקיבוץ ישלחו צירים לאספה הבוחרת  במשמע על פי הרו ,השני הוא הצבעה יחסית קיבוצית אהנוש
 ארה"ב.ראה שיטת הבחירות לנשיא ! ויון ימחקווהמיעוט גם הגיע כמעט לש ,כנציגי הרוב בקיבוץ רק

ייתכן , מאחר ומנין הצירים יקבע על פי מספר החברים בכל קיבוץ לפי מפתח מספרי מוסכם 
 יקבע את גורל ההצבעה. (ומעלה חברים 500) בהחלט מצב שבו מספר קטן של קיבוצים גדולים

באם יתקיים  אני נמנע כרגע מלפרוס את הנימוקים השונים לכאן או לשם. ויכוח.ועל כך מתנהל ה 
 ן בקיבוצנו אשמח לעשות זאת.דיו

ולהסתפק באמירה כי בקיבוצנו לעת  ,נכון לעכשיו מנהל הקהילה העדיף שלא לקיים על כך דיון 
 ה תעשה בקלפי הקיבוצי.רשהבחי ,בחירת מזכיר התנועה יתקיים הנוהל המקובל שלנו

 החושבים אחרת יתכבדו לפנות למנהל הקהילה.
 האסיה שבהן קיבלה המועצה האחרונה החלטה בפעם הבנפין תקנות הינ.ב. על המחלוקות בענ 

 .(את הנוסח שהובא והוחלט במועצת התנועה בנידוןבעלון הקודם תמיר הביא )
 

 תגובה למאמרו של אמציה בנושא בחירת מזכ"ל התנועה
 

ראשית תודה לאמציה על העלאת נושא זה לידיעת הציבור. יחד עם זאת נדמה לי כי יש להציג את  
 כך שהחברים אכן יבינו את מהלך הדברים. הדברים

 
התנועה מינתה צוות מכובד לדון בדרך בחירת המזכ"ל. זאת לאחר שרק כמות קטנה של  .1

, השתתפו בבחירות האחרונות, על אף שהושקע בהן כסף רב של התנועה 33%חברים, בערך 
 כי השיטה הקיימת צריכה להימשך. 45%ושל המתמודדים. בסקר שבוצע ענו רק 

הצוות הציע כי כל קיבוץ יוכל לבחור את דרך הבחירה בקבוץ עצמו. לשם דוגמא, האם  .2
לדעתכם עין המפרץ ויסעור יבחרו באותה הדרך לבחירה הפנימית שלהם? אני בספק.  דרך זו 

 מאפשרת לנו לקיים הצבעה אלקטרונית, על אף שלא בכל הקבוצים קיימת כזו.
ר ולא התקבלה החלטה סופית, על כן אין עדיין צורך כפי שאתם מבינים, הנושא עדיין בערעו .3

כפי  -להחליט על דרך הבחירה שעליה נחליט בעין המפרץ. ברגע שהדבר יוחלט נביא זאת לדיון 
 שאמרתי לאמציה.

לצערי אמציה )כפי שהוא נוהג גם במקומותינו( בחר בתחילת הדרך להוסיף את שם עין המפרץ  .4
בוצים אחרים(, על אף שלא ביקש ולא הציג את עמדתו להצעתו האישית )יחד עם חברים מק
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בפני הקבוץ או בפני הנהלת הקהילה ולא ביקש לכך אישור. הצעות לוועידה יכולות לעלות רק 
על ידי קבוצים ולא על ידי צירים בודדים, ולכן בקשתי שלא לרשום את השם עין המפרץ 

 בהצעתו של אמציה.
 100כי לכל קבוץ יש לפחות קול אחד + קול נוסף לכל  הצעת צוות התנועה אומרת באופן כללי .5

הקולות שלנו  5חברים. כל  500 -קולות מאחר ואנו פחות מ 5חברים. כלומר לעין המפרץ יהיו 
ע"י הנהלה, על ידי  –ילכו למועמד בו נחליט לתמוך. וכל קבוץ רשאי להחליט איך להחליט 

 אסיפה, על ידי קלפי אלקטרוני, וכו'.
 

דעתי היא שהצעת צוות התנועה היא בהחלט הצעה טובה. אם אמציה מעוניין להתנגד לה לסיום,  
בעזרת הקבוץ יפנה בבקשה להנהלת הקהילה ונדון על כך, ובכל מקרה לאחר שתהיה הכרעה בעניין 

 נביא את הדבר לדיון.
 בהזדמנות זו אני מציע לחברים אשר מעוניינים לשמש כציר הקבוץ לפנות אלי. בשנתיים 

אמציה,  –האחרונות הדיונים מתקיימים בזום, כך שניתן להתחבר גם מהבית. הצירים הרשומים כעת 
 יסמין ואנוכי.

 בברכה
 תמיר שחף

 מנהל קהילה 
 

 
 בתיה ויעל

 
 
 

  

 הספריה מזמינה
 

פתיחה חגיגית של תערוכת תתקיים  11.00בשעה  13/4/22ביום רביעי 
 בועז אשכול.של חברנו  "בין השדות לים" - צילום

 הנות ולחוות חוויה תרבותית כאן אצלנו בגלריית הספריה.יל בואו
* 

 2/5/22?( חוזר ביום שני )ספר בכפכפים " בית-"ספר בנעלימפגש 
 ."חי על הגבול" מחבר הספר ,רפי נויוהפעם מפגש עם 

, שזור בסיפורה של , תא"ל במיל, בן קיבוץ דן שבצפוןסיפורו של רפי נוי
ובעיקר   ,הומור וכאב הבה, צחוק ורצינות,ומשלב מלחמה וא, מדינת ישראל

 אופטימיות אינסופית.
 לקראת בואו של רפי, מוזמנים לקרא את הספר לפני או אחרי המפגש.

 
 מחכות לכם בשני המפגשים, וכמובן כל יום בין המדפים.
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 סיכום מבצע דם סמוי בצואה
 

בדיקה לגילוי דם סמוי בצואה היא אמצעי נוח לגילוי מוקדם  
של סרטן המעי הגס. בישראל זהו הסרטן השני בשכיחותו, והשני 

 בקטלניותו.
יש  כיוון שגילוי מוקדם מבטיח ריפוי במקרים רבים, 

חשיבות רבה לבדיקת גילוי דם סמוי בצואה. בשבוע האחרון של 
י הבדיקות. בהגרלה לקחו חודש מרץ ערכנו הגרלה בין כל מביא

משתתפים, וכל אחד מהנבדקים זכה בדאגה לבריאותו.  30חלק 
 מנהלת של הסיעוד מנהלת את,'נג היא ההגרלה את שערכה מי

שלושת הזוכים בהגרלה קיבלו בקבוק שתייה  .כרמים )בתמונה(
 עם הדפסה "אני דואג לבריאותי", שנעשה בסטודיו "דברים".

זוהי בדיקה קלה ופשוטה, שיכולה  –בדיקה פעם בשנה. זכרו  + מוזמנים לבצע50בני  
 להציל חיים!

 מרפאת נעמן
 
 

 
 
 
 
 
 
 

  זהירות מנחשים
  .צפע ידי-על הכשה הסכנה של את להקטין לכולנו מידע שיאפשר

 
 האוויר מזג .נחשים הכשות על דיווחים שומעים ובתקופה האחרונה כבר מתקרב, הקיץ 

 מוקדם הצפעים מוציאים את, מרגישים( לא )שאנו חלשות רעידות אדמה כי גם וייתכן שמתחמם,
 .החורף ממסתורי

 רובם, מיני נחשים מספר של מגוונת אוכלוסייה ישנה ,חקלאי אזור של בשוליו הנמצא, בקיבוצנו 
 גם )חלקם וזוחלים חרקים ,מכרסמים טורפים שהם בכך לו ואף מועילים לאדם מזיקים אינם ככולם

 .הארצישראלי הוא הצפע לאדם שמסוכן באזורנו היחיד צפעים(. הנחש טורפים
 רציף )זיגזג( עקלתוני קו הוא העיקרי שסימנו המזהה כהה, חום בגווני נחש הוא הצפע 
 ,Vהאות  צורת את היוצרים קוים שני ועליו הגוף מרוחב הרחב ראש: הם נוספים סימנים .בגבו
. Sהאות  בצורת גדולות, אחרים ובתנועות לנחשים יחסית לאט זוחל הצפע .לאורכו ביחס עבה וגוף

 )בטמפרטורה לקראת נובמבר אליה ושב מרץ, חודש לרוב בסביבות החורף מתרדמת מתעורר הצפע
 .פעילים יישארו והצפעים גבוהות ייתכן הטמפרטורות בהן בחורפים. לצפע לתפקד( קשה נמוכה
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 בשעות היום, ויוצא בשעות וחשוכים מוגנים מסתתר במקומות לרוב הוא שלו הפעילות בחודשי 
 .לשחות יודעים ואף עצים על מטפסים היטב צפעים, הרווחות לאמונות בניגוד .והערב הצהריים- אחר
 .ועופות זוחלים, מכרסמים :כגון קטנים חיים-מבעלי ניזון הצפע 
 דרכם כמזרקיםומשמשות  חלולות השיניים בלסת העליונה. הממוקמות ארס שיני שתי לצפע 

– וכדוריות דם-כלי גורם להרס )כלומר המוטוקסי הוא הצפע של הארס .לטרף ארסו את הצפע מחדיר
 דם(. 
 של תוצאה תמיד כמעט הן הכשות !אחריו שלא ירדוף ובטח טרף, באדם יראה לא לעולם צפע 

 הגנה מתוך הצפע מכיש אז או מוצא להמלטות. השארת ללא התקרבות או על הנחש דריכה
וזאת  להכיש ימהר לא להרתיע. הוא במטרה רעשים ויעשה יינשוף כאשר צפע חש מאוים הוא !עצמית
 .אדם כמו... לאכול אותו ניתן שלא משהו על לבזבזו ולא משתלם עבורו יקר חומר הוא והארס מאחר

 :הכשה סימני
 או הנחש, על דריכה של במקרה השוק הקרסול או )על קטנים פצעים שני יימצאו לרוב 

 יימצא הנחש(. לעיתים שהה בו המחסה הרמת לאחר הכשה ביד של במקרה והאצבעות היד כף באזור
 התנפחות, כאב: הבאים יופיעו הסימנים שעות עד דקות מספר לאחר. כלל לא ולעיתים אחד פצע רק

 המוכשהאדם  כוויה(. של כללי )מראה העור שלפוחיות על, דם שטפי הופעת, ההכשה והאדמת אזור
 להתדרדר עלול טיפול רפואי יוגש ולא ובמידה הלב, בקצב הפרעות ,הזעה, עזות בחילות לפתח יכול

 .מוות לכדי המצב

 :הכשה של במקרה
 הנפגע את להשכיב יש 
 תנועה( בשבר למניעת )כמו שננכש האיבר את לקבע יש 
 הרפואה שרותי באמצעות רצוי –האפשרית  במהירות הקרוב ח"לביה לפנות יש. 
 עורקים חסמי להניח אין. 
 הארס את למצוץ ולנסות לחתוך אין. 
 חמים בקבוקים או קרח שקיות להניח אין. 
 של הזמן חשבון על לא אבל – ח"לביה עם הנפגע יחד מת( או )חי הנחש את להביא רצוי 
 הנפגע לא(., לחכות יכול )הנחש ח"לביה הפינוי 

 ?הכשות למנוע כיצד
 והלילה. הערב בעיקר בשעות דורכים, היכן לב לשים יש ראשית 
 בשדות מוזנחים או מזבלות, במעזבות להסתובב לא. 
 פחים, קרשים כגון לצפעים מחסות העלולים לשמש מעצמים הבית סביבת את לנקות יש, 

 .אבנים ומערומי סבוכים שיחים
 מזון, כגון מקורות להשאיר לא אומר וזה באזור הבית, המכרסמים מספר את להקטין יש 

 .למכרסמים ולהציב מלכודות וחתולים, כלבים של אוכל
 לצפע מזון שהינן יש צפרדעים שם נוי(/)דגים בריכות בסביבת להיזהר יש. 

 ?נחש רואים כאשר עושים מה
 עושים לזוז במידה וחייבים הלאה. לזחול לו ולתת לא לזוז עדיף אליכם מאוד קרוב הנחש אם .1

 !טוב שומעים הנחשים אינם -בצעקות  טעם אין. בתנועות איטיות זאת
מתקשרים לחופית שמזמינה לוכד נחשים. על החבר לשמור על קשר עין עם הנחש )מרחוק!(  .2

 ולהראות אותו ללוכד.

 '.הנעשה הד' בעלון פורסם שיפר. מירון את רוב הטקסט כתב 
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 חדשות הכדורעף
 

 מתוך דף הפייסבוק של הקבוצה:
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 א"ת מכבי הפלייאוף מול לגמר ועולה סוויפ משלימה עכו/ אשר מטה
 

 ,(14:25, 20:25, 13:25) 0:3 סבא כפר הפועל את ניצחה עכו/אשר מטה גליל הפועל 
 תל מכבי הדאבליסטית את בגמר תפגוש אשר מטה. כולה בסדרה אפס שלוש ניצחון והשלימה

 המשחק כאשר לאפריל, 14-ב יחלו הגמר משחקי. הגמר בחצי עיילבון ס..מ את שניצחה אביב,
 יוסף. בהדר יהיה הראשון

 מאבקים הבטיחה סבא כפר להפועל עכו/אשר מטה גליל הפועל בין גמר חצי סדרת 
 ניצחונות בשלושה הסדרה את בקלות די מנצחת אשר מטה דבר של בסופו אבל צמודים,
 .אחת מערכה אפילו תיקח סבא שכפר ובלי חלקים,

 בקלות יחסית שניצחו אשר, מטה שחקני של שואו היה זה בנעמן באולם השבוע גם 
 וגם הזו במערכה גם אבל התעוררו, סבא כפר שחקני השניה במערכה הראשונה. במערכה
 – הכדורעף של לקלאסיקו ומוכנה נהדר בכושר שהיא הוכיחה אשר מטה השלישית במערכה

 בשלב האלופה את העונה ניצחה כבר אשר מטה להזכירכם, אביב. תל מכבי מול הגמר סדרת
 .הגביע גמר רבע
 את כאשר ,19:00 בשעה לאפריל 14-ב כאמור תחל( משחקים מחמישה הטוב) הגמר סדרת 

 .יוסף בהדר אביב תל מכבי תארח הראשון המשחק

 מתוך אתר איגוד הכדורעף

חברי הקבוצה הגיעו לבי"ס 
גוונים כדי לחגוג עם  

האוהבים הצעירים את 
זכייתם בגביע המדינה.  

'  ד כיתה ילדיבתמונה: 
 הגביע את מרימים בגוונים

 !הנבחרת עם וחוגגים

, היטב משחקים האדומים - 29.3
 בהיכל סבא כפר את ומנצחים

  הגמר חצי בסדרת הראשון במשחק
0:3 (21:25 ,17:25 ,20:25.) 
, הקבוצה אוהדי 600 -ל שאפו
  לעודד מגיעים פעם אחר שפעם

 !בהמוניהם

 ! לאדומים 0-3 ניצחון - 1.4
  מתוך השני במשחק גם מנצחים עכו אשר מטה הפועל

 .  הגמר חצי בסדרת 5
 מאוד שמחים אנחנו: "בתגובה מסר אוסוקין אלכס

  אני. צמודות שהיו למרות, מערכות 3-ב נגמר שהמשחק
  שעבדנו הדברים ועל הריכוז על לשמור שידענו שמח

  הקטנות הפעולות, דבר של בסופו. באימונים עליהם
  הפנים ועם מאוד מבסוטים אנחנו. לניצחון אותנו הובילו
 כפר הפועל למו הבית למשחק הקרוב שלישי ליום

 ".סבא
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  אליפות הקטעף

 של היסודיים הספר לבתי המסורתית הקטעף אליפות נעמן ספורט באולם נערכה השבוע 
 ,בצת ,רגבה: בתחרות חלק נטלו ס"ביה 4. (לחוד) ובנות לבנים אשר מטה אזורית מועצה

 .וגוונים מעיינות
 מאמנים כמובן שלושתם גייב,'ג ופואד אור נטע חראמי, איוב בועאא שפטו האליפות את 

 כדורעף שופטי שניהם ובנוסף עכו, אשר מטה הפועל כדורעף מועדון שלנו, הכדורעף במועדון
 מוסמכים.

השני  במקום שסיימו מעיינות בנות את שניצחו גוונים, ס"ביה בנות הוכתרו הבנות באלופת 
 .(רגבה – השלישי במקום)

 .מעיינות ביה"ס על גברו בגמר כאשר גוונים, ביה"ס גם זכו באליפות הבנים 
 כאשר הפתעה, ציפתה לצפות באירוע, שהגיע הרב לקהל וגם ולמשתתפות, למשתתפים 

 לצפות הגיעו ,המדינה בגביע כשבועיים לפני זכו אשר ,המועדון של הבוגרת הקבוצה שחקני
 .עצמו הגביע עם יחד כמובן וזאת הצעירים, בכדורעפנים

 (:ולזוכים לזוכות גביעים חילקו ובסוף) המשתתפים את ובירכו נוכחו סיום בטקס 
 המועצה ראש וסגן אשר מטה ס"מתנ הנהלת ר"יו – רייז אייל 
 החינוך מחלקת נציג – בלנק עמי 
 הספורט מחלקת מנהל – מנצור גל. 
 תודה .וספורטיבי הוגן למשחק התלמידים את שמאמנים, גופני לחינוך למורים כוח יישר 

 באליפות נתראה .התחרות של המקצועי הניהול על טחן שלומי כדורעף לרכז מגיע גדולה
 הבאה!

 מתוך דף הפייסבוק של הקבוצה
 

 
  

 נר זכרון - אפריל
 

 22.4.1948נפל    שפנאוף ארטק

 21.4.1964נפטרה    סלה הררי

 21.4.1966נפטרה    אמיצי הנקה

 24.4.1975נפטר    עצמון מרק

 13.4.1976נפטר   כץ יהושע )אוזיו(

 12.4.1978נפטרה   גיל חביבה -כספי 

 21.4.1981נפטר    גרינברג יוסף

 5.4.1984נפטר     וונג רומק

 17.4.1984נפטרה     כץ ענת 
 בתנו

 3.4.1985נפטר     פרץ בוניו

 9.4.1987נפטר    ארי שלמה

 19.4.1988נפטר    ענבי לויזק

  1.4.1989נפטר     זמיר אדק

 21.4.1992נפטרה    רוזן אנדה 

 5.4.1995נפטר    כהן אברהם 

 27.4.1996נפטר    גולן אליעזר 

 16.4.1997נפטר   אלפנדרי בנימין

 26.4.1997נפטר    קרקאואר דוד

 30.4.1997נפטר     גל זאב

 9.4.1999נפטר    עמידן מאיר

 9.4.2001נפטרה     שפר אטל

 3.4.2005נפטרה     גזית סלה

 7.4.2006נפטרה    ענבי זלטה

 18.4.2011נפטרה    אקסלרד ציפ

 30.4.2011נפטרה    ידלין נעמי

 6.4.2014נפטרה    דגן אהובה

 25.4.2015נפטר    דגן אברשה

 

 יהי זכרם ברוך
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 "יהל"ב רביעי בימי החדשה האביב סדרת
 

 הציונות חיה ובועטת

 . גוריון-שלוחה הצפונית במכון למורשת בןורכז התוכן במנהלת  - ואורי שקדי עדי זהר
 :ועד לדיון הסוער בשאלה ,הזמר העברי ,מבן גוריון ומכתבי הילדים אליו, דרך העגבנייה

 איך נכון לחגוג את חג העצמאות?
שיאירו  ,בהיסטוריה של מדינת ישראל דרך תחנות מעניינות וייחודיות בסדרה זו נצא למסע

 באור חדש את המדינה, החברה והעם.
 נושאי ההרצאות:

 הזמר העברי, א"י והחברה הישראלית 
 "מכתבי ילדים ובן גוריון: "לילדים אני משיב ראשונה 
 אוכל ציוני 
 שיר אחרי מלחמה 
 ג ישראליח 
  'ירושלים בזמר העברי -'חזרנו אל בורות המים 

 
 מועדי ההרצאות:

 10:45 – 9:15בין השעות , 15.6 ,8.6 ,25.5 ,1.6 ,18.5, 11.5
 ₪ 300עלות הסדרה: 

 

 פרשיות ביטחוניות שהסעירו את המדינה

בכירים בצה"ל ובמערכת ם היסטוריון וחוקר, שימש בעברו בתפקידי -משה אלעדד"ר 
 הביטחון. 

 ( ורצח משפחת הרן 1972ישראליים באולימפיאדת מינכן )הרצח י"א הספורטאים 
 ידי על שבוצעו ביותר הרצחניות הטרוריסטיות מהפעולות שתיים היו (1979בנהריה )

 . לבוא איחרה לא התגובה. ישראל מדינת אזרחי כלפי פלסטינים מחבלים
הפעולות שננקטו על ידי  עלו ,את סיפורם של האירועים הללו סדרת ההרצאות תספר

 ממשלת ישראל בשנות השבעים כדי לסגור את החשבון עם המחבלים שביצעו זאת 
 ועם שולחיהם. 

 :ההרצאותנושאי 
  (1979נהריה ) -פרשת משפחת הרן 
 (1972) מינכן - פרשת רצח הספורטאים באולימפיאדה 
 ( 1973המצוד אחר ראשי אש"ף באירופה) 
 "(1973) ביירות - מבצע "אביב נעורים 
 (1979דום" עלי חסן סלאמה ביירות )המרדף אחר "הנסיך הא 

 
 :הרצאות מועדי

 12:45 – 11:15 השעות בין, 8.6 ,1.6, 25.5, 18.5, 11.5
 ₪ 270: הסדרה עלות

 
 לפרטים והרשמה במשרדי יהל, הקתדרה ללימודים לגיל השלישי, מטה אשר: 

 054-8995759או  04-9563188 
 

 מוזמנים!כולם 
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 ד"ש מהחינוך החברתי
 מתוך עלון החינוך החברתי. ליקוט ועריכה: עילום רז ועמר עמיר.

 
 סיפר על תהליך הכניסה לשנת השירות: עידו זייד

)מועמדים לשנת שירות(, שבה  מלש"שים 8התהליך מתחיל בפגישת זום בקבוצה של בערך  
"מאבחנים" אותך כביכול ומשבצים אותך לאשכול המקומות המתאימים לך )למשל פנימיות 

או שנת שירות חקלאית(. אחר כך מקבלים רשימת מקומות, וצריך לבחור מתוך הרשימה 
מקומות, אליהם מתמיינים  3המקומות המועדפים עליך, שמתוכם מקבלים  10ולדרג את 

 ם.בכנסי
כנס של יומיים, שמהלכם מבצעים  –אני הגעתי לכנס בפנימיית מגדים שבמגדל העמק  

בקבוצות פעילויות של דינמיקה קבוצתית וסימולציות המדמות את הפעילות היומיומית 
בפנימייה. שבוע אחרי הכנס קיבלתי טלפון מקטיה, מלוות הקומונה, שהודיעה לי שהתקבלתי, 

יתם בשנה הבאה. החזרתי להם תשובה חיובית, ובראשון ושהם מאוד ישמחו שאהיה א
פנימייה לנוער בסיכון, שמהווה  –באוגוסט אני הולך להתחיל את שנת השירות שלי במגדים 

 בית לילדים אשר הוצאו מהבית בצו בית משפט או על ידי הרווחה.
 אני שמח על התהליך ועל המקום אליו התקבלתי, ומחכה כבר להתחיל. 

 
 סיפר על תחרות השייט שהתחרה בה בחופשת פורים: יהב גבע

פעמים בשבוע. בנוסף לאימוני  4-5שנים. אני מתאמן בין  5אני מתעסק בשייט מכיתה ג', כבר 
 השייט אני עושה אימוני כושר בבית.

במהלך חופשת פורים השתתפתי בתחרות שייט באילת. מגיעים אליה מתחרים מכל הארץ. 
ש גם קטנים ממני וגם גדולים ממני. בכל יום יש שלושה שיוטים. שיוט כולם באזור הגיל שלי, י

זה זינוק מנקודה מסוימת ומסלול שמורכב ממצופים שאותם צריך להקיף במהירות הכי 
 גבוהה.

סיימתי במקום החמישי. את היום הראשון של התחרות סיימתי במקום השלישי, ביום השני 
 יום האחרון של התחרות, סיימתי במקום החמישי.התקדמתי למקום השני, וביום השלישי, ה

 
  בהצלחה לכל הנוער שהחל ללמוד רישיון נהיגה על טרקטור!
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 דףתרבות
 

 18:00יום ו'  8.4

 חג אביב בחדר האוכל

 טקס וארוחת חג

 10:00שבת  9.4

 –שבתרבות ילדים 

 "אחי המיוחד"

מספר לילדים  צביקה הבובון

כמה קשה לו להיות שונה, 

ומכיר לילדים דרך שירים 

ומשחקי תאטרון את החברים 

שונים  –שלו, שגם הם כמוהו 

 אך מיוחדים מאוד!

 בשתי קבוצות גיל:

 10:00-10:45 – 1קבוצה 

 11:00-11:45 – 2קבוצה 

 הרשמה אצל דנה

 

 20:00שני  11.4

 "עקדה"ההצגה 
 שרה פון שוורצה. –במאית 
 שיח יתקיים ההצגה לאחר
 .והשחקנים הבמאית עם

 האוכל בחדר
 
 
 
 
 

 20:00יום ב'  18.4

מפגש לימוד עם הרבה יעל 
 קריא בחדר עיון

 

 

 יום ה'  21.4

 זעירא ומוטי טרבלסי מיטל
 ברחבת משותף במופע
 .מסריק כפר של הדשא
 לשלושת משותף מופע

 המפרץ עין אפק, הקיבוצים
 להגיע! מוזמנים .מסריק וכפר

  20:00ועוגה  קפה 19:45

 מופע תחילת

 20:00יום ד'  27.4

 טקס ערב יום השואה בחדר האוכל

 7:30יום ו'  29.4

 נשימטיילות לתל אביב

  ₪ 80עלות: 
 הרשמה בלינק שפורסם במקומי

 

 ישראל מדינת של 74-ה העצמאות יום
 

, ובשבילים בפייסבוק, במקומי שלכם תגובות בעקבות, השנה
 .הזיקוקים מופע על לוותר החלטנו

 בסיומו .האוכל חדר של בדשא תמיד כמו יתקיים החגיגי הטקס
 בפאב. חגיגית עצמאות למסיבת מוזמנים כולם

 

 

 

 

 

 מועצה אזורית מטה אשר מציגה:
 
 
 
 
 
 

 6התקווה  החברים של נטאשה  נועה קירל 

 הרשמה בדף הפייסבוק של המועצה


